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        ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 Φραγκίσκος Παρασύρης-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

     
                                                                                                  ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
Προς τους Υπουργούς:  

1)Υποδομών και Μεταφορών 

2)Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

3)Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

4)Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

     

ΘΕΜΑ: «Δημιουργία και λειτουργία δικτύου υδατοδρομίων στην Κρήτη».  

 

Κύριοι Υπουργοί, 

 

Το υδροπλάνο σύμφωνα με τη διεθνή εμπειρία, είναι ένα μέσο μαζικής μεταφοράς, το οποίο είναι 

ασφαλές, ταχύ και αποτελεσματικό και παράλληλα  είναι φιλικό προς το περιβάλλον. Μάλιστα, τα 

τελευταία χρόνια, η χρήση του αυξάνεται ραγδαία σε όλο τον κόσμο.  

Η Ελλάδα είναι ιδιαίτερα πρόσφορη (γεωμορφολογικά) για τα υδροπλάνα καθότι έχει μεγάλη ακτογραμμή 

(περίπου 14.000 χιλιόμετρα), πολύ μεγάλο αριθμό κατοικημένων νησιών, πολλές λίμνες και οι ανάγκες 

που χρειάζονται να καλυφθούν, αφορούν και τον τομέα του τουρισμού, αλλά και των μόνιμων κατοίκων 

των νησιών, πολύ περισσότερο τους χειμερινούς μήνες. 

Η προσπάθεια για τη δημιουργία υδατοδρομίων ξεκίνησε από την Κυβέρνηση ΠΑΣΟΚ και ακολούθησαν 

αλλαγές στο θεσμικό πλαίσιο με στόχο την απλοποίηση της διαδικασίας ίδρυσης και λειτουργίας τους και 

την προώθηση της δημιουργίας τους. 

Ωστόσο, βρισκόμαστε ήδη στο 2024 και ο ορίζοντας για την έναρξη πτήσεων υδροπλάνων στη Κρήτη 

παραμένει αβέβαιος. 

Επειδή η εγκατάσταση και η λειτουργία ενός δικτύου υδατοδρομίων πανελλαδικά και ιδιαίτερα στην 

Κρήτη θα συμβάλλει στην ισόρροπη ανάπτυξη και θα επιφέρει πολλαπλά οφέλη, αναζωογονώντας την 

τοπική οικονομία, αναβαθμίζοντας τον τουρισμό και βελτιώνοντας σημαντικά την ποιότητα ζωής των 

κατοίκων, συμβάλλοντας ακόμη και στην άρση της απομόνωσης νησιών μικρών, ορεινών ή ακριτικών.  

Ερωτάσθε κ. Υπουργοί:  

-Σε ποιες ενέργειες έχετε προβεί προκειμένου να χρηματοδοτηθούν και να «τρέξουν» οι διαδικασίες 

αδειοδότησης  και λειτουργίας υδατοδρομίων και ποιος ο γενικότερος Κυβερνητικός σχεδιασμός για το εν 

λόγω θέμα; 

- Πόσα και ποια υδατοδρόμια βρίσκονται σήμερα σε διαδικασία αδειοδότησης και λειτουργίας στην 

ελληνική επικράτεια γενικότερα και στην Κρήτη ειδικότερα; 

- Πόσες εταιρείες και ποιες έχουν ενδιαφερθεί για την δρομολόγηση υδροπλάνων και ποιο είναι το 

χρονοδιάγραμμα έναρξης τους; 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

Φραγκίσκος Παρασύρης 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7084

Ημερομ. Κατάθεσης:

27/9/2024




